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Protokół Nr  6/2014 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu 28 kwietnia 2014 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 

 

Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie informacji o działalności finansowo-rzeczowej za 2013 r.: 

- Centrum Kultury i Spotkań Europejskich, 

- Białogardzkiej Biblioteki Publicznej, 

- Warsztatu Terapii Zajęciowej. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie  projektów uchwał w sprawie: 

   a) zasad udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na finansowanie lub  dofinansowanie 

kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej,  

   b) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Rewitalizacja terenów zielonych 

przy ulicy Dworcowej w Białogardzie” oraz „Zagospodarowanie terenów zielonych 

wraz z parkingiem przy dworcu kolejowym w Białogardzie”, 

   c)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

d)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

4. Zaopiniowanie pisma GN.6811.I.2014  dnia 31 marca 2014 r. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 1  

Posiedzenie o godz. 14.00 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Stefan 

Purol. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony porządek, 

głosując: za-5 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 

Komisja zapoznała się z następującymi informacjami dot. działalności finansowo-

rzeczowej za 2013 r.: 

- Centrum Kultury i Spotkań Europejskich, 
Przedstawił: Paweł Wiśniewski, Dyrektor CKiSE 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

ZJonko – pytał czy Dyrektor korzysta z innych form dodatkowego zatrudnienia np. podczas 

seansów kinowych? 

Dyrektor – odpowiedział, że nie grają 7 dni w tygodniu, bo blokowaliby salę. Część 
działalności wymaga dodatkowej pomocy. Jeśli jest potrzeba to zatrudniają dodatkowo 

stażystów. Ostatnio była tragedia, że młoda stażystka zmarła. Takie działania odbywają się 
bez krzywdy dla finansów, tj. dodatkowych środków z Urzędu Miasta. 

W.Czurko – pytał czy Dyrektor widzi za celowe przekazanie w zarząd CKiSE przez jakieś 
stowarzyszenie np. Fabryka? 

Dyrektor – odpowiedział, że nie widzi potrzeby, bo ta formuła się sprawdza i wszystko 

sprawnie działa. Jako przewodniczący Stowarzyszenia Fabryka rozważa możliwość 
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przejęcia kina, które przynosi zyski. Dyrektor podkreślił, że najważniejszym celem jest 

realizacja zadań a nie zarabianie. 

B.Stanczewski –  podziękował poprzedniej  kadencji Rady za przeprojektowanie budynku 

CKiSE w ten sposób, że jest  kino. 

Burmistrz – powiedział, że na poprzedniej Komisji Rady usłyszał, że trzeba przeanalizować 
basen. Burmistrz stwierdził, że bez kina CKiSE byłoby błędem. 

Przewodniczący Rady – powiedziała, że kino to jedna z funkcji. Proponował, aby przy  CKiSE 

postawić krowę, jako symbol corocznego turnieju miast. 

Dyrektor – poinformował, że był projekt gotowy z właścicielem Atrium w zamian za 

organizację Bitwy w Atrium chcieli postawić oba pomniki w Świdwinie i Białogardzie, ale 

Świdwin nie zgodził się i inicjatywa upadła. Był także projekt ławeczki z postacią 
białogardzkiego kustosza W.Sawilskiego z brązu, ale koszt tego wynosi około 15-20 tys. zł.  

ZJonko – powiedział, że można nagrać coś jako promocję miasta i puszczać, np. przed 

seansem. Takie nagranie jest w Internecie zespołu G24. 

Dyrektor – powiedział, że takie filmiki są robione. Nie jest zwolennikiem naśladownictwa. 

Filmy ogólnomiejskie można zrobić z Urzędu, gdzie jest kamera. Dyrektor poinformował, że 

szykują się do nagrań kolędy białogardzkich twórców. 

B.Stanczewski  – powiedział, że dom kultury jest od 6 lat w bardzo dobrych rękach. 

 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 

 

- Warsztatu Terapii Zajęciowej. 
Przedstawił: Piotr Kołodziejczyk, Dyrektor WTZ 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Z.Jonko – stwierdził, że trzeba wychodzić do przodu z innowacjami, Radny pytał czy Dyrektor 

ma pomysł na program, aby zapisać budżecie Miasta takie zadanie? Dobrze byłoby, aby 

dzieci wykonywały prace do zakładów pracy. 

Dyrektor – odpowiedział, że dzisiaj jest bardziej uspołecznienie. Brakowało tego, aby grupa 

mogła pracować na pół etatu. Obecnie jest 6 pracowni, gdzie m.in. wyrabiają koszyki. 

Dyrektor poinformował, że w Wałczu wygrali konkurs teatralny zdobywając 3 pierwsze 

miejsca, w tym publiczności, Jury i nagrodę w kwocie 3 tys. zł, za którą pojechali do 

Wrocławia. 

W.Czurko – stwierdził, że zakłady kwalifikacji zawodowej działają w Stargardzie 

Szczecińskim, gdzie prowadzą kuchnię i przechodzą z WTZ do warsztatu aktywizacji 

zawodowej. Na rynku pracy trudno znaleźć miejsce. Radny pamięta jak gorzkie słowa 

trzeba było usłyszeć, gdy Miasto przejmowało warsztaty.  

M.Chmielewski – pytał o sportowe gry i zawody rywalizujące? 

Dyrektor – odpowiedział, że starają się uczestniczyć we wszystkich  imprezach. Z niektórymi 

rodzinami współpracują.  
 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 

 

Ad 3  
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

   a) zasad udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na finansowanie lub  dofinansowanie 

kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej,  

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu  

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie) . 
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   b) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Rewitalizacja terenów zielonych 

przy ulicy Dworcowej w Białogardzie” oraz „Zagospodarowanie terenów zielonych 

wraz z parkingiem przy dworcu kolejowym w Białogardzie”, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Z.Jonko – stwierdził, iż ma odczucie, że to będzie wizualizacja. Radny pytał ile uda się 
pozyskać środków? 

Burmistrz – odpowiedział, że pozyskamy 50% środków. W 2008 r. wykonano projekt i od 

2010  r. leży w Urzędzie Marszałkowskim. 

Z.Jonko  – poinformował, że w Parku Lasku są nietypowe nasypy, gdzie jest bardzo dobra 

ziemia, którą można wykorzystać na potrzeby zieleni. 

S.Purol –  pytał o teren dworca PKS, który miał być zagospodarowany, czy zostaną podjęte 

działania w tym zakresie? 

Burmistrz – odpowiedział, że miały powstać obiekty pod wynajem, ale przyszedł kryzys i 

zaniechano działań. Obecnie są podejmowane  próby sprzedaży tego terenu za duże 

pieniądze, ale nie ma chętnych. W związku z tym płacą grzywny i mandaty po 1 tys. zł i 

nie mają zamiaru tam nic robić. Burmistrz dodał, że co jakiś czas Miasto przekazuje 

faktury za sprzątanie tego terenu, za co płacą. Wojewoda uchylił decyzję Starosty i 

zgodził się na postawienie blaszanych bud. Właściciele mają dziennik budowy i 

oficjalnie budowa jest w trakcie. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie) . 

 

   c)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

M.Chmielewski -  pytał jaka to będzie winda? 

Burmistrz – odpowiedział, że wewnętrzna jak w PCPR, od piwnicy do góry. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie) . 

 

 

d)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Z.Jonko – pytał czy okres spłaty pierwszej raty będzie na rok 2017? 

Skarbnik – odpowiedziała, że  tak 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie) . 

 

Ad 2 c.d. 

Komisja zapoznała się z  informacją  dot. działalności finansowo-rzeczowej za 2013 r.: 

 

- Białogardzkiej Biblioteki Publicznej (materiał w załączeniu), 
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Przedstawił: Dariusz Florek, Dyrektor Białogardzkiej Biblioteki Publicznej 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Z.Jonko – pytał gdzie można słuchać muzyki? 

Dyrektor -  odpowiedział, że nie mają możliwości udostępniania sprzętu i miejsca. Takie 

wyposażenie jest w Koszalinie. Dyrektor nie spotkał się z plikami audio w bibliotekach 

powiatowych. Do gromadzenia plików audio potrzebny jest wydział muzyczny. 

 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 

 

Ad 4  
Komisja zapoznała się z  pismem GN.6811.I.2014  dnia 31 marca 2014 r.(w załączeniu). 

Burmistrz – poinformował, że lokal mieszkalny został zakupiony i nie wymaga remontu. 

 

Przewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 

 

Ad 5  
Radni otrzymali do wiadomości kserokopię pisma Wojewódzkiego Urzędu Ochrony 

Zabytków w Szczecinie dot. kamienicy z oficyną przy ul NMP 11 w Białogardzie, stanowiące 

załącznik do protokołu. 

 

W sprawach różnych radni poruszyli następujące sprawy: 

Przewodniczący Komisji – poinformował, że radny B.Stanczewski wraz z zespołem zdobyli I 

miejsce w piłce siatkowej. 

B.Stanczewski – powiedział, że w związku z planowanym postawieniem sceny na placu MDK 

do przeprowadzenia imprezy dla mieszkańców potrzebne będzie zaplecze i plac 

parkingowy. MDK to placówka niezbędna dla kultury. 

Burmistrz – stwierdził, że był tam i nie wygląda to dobrze. 

B.Stanczewski – dodał, że z trzech budynków spływa woda. 

Burmistrz – potwierdził, że trzeba w tym roku to zrobić. Przy otwarciu parku były deklaracje 

realizacji tego. 

M.Chmielewski – pytał komu ma służyć parking? 

Burmistrz – odpowiedział, że mieszkańcom. 

M.Chmielewski  – uważa, że  priorytetem jest  rura kanalizacyjna przy budynku narożnym na 

ul. Piastów. 

 

W wyniku wyczerpania dyskusji Przewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 

 

Ad 6  
Po wyczerpaniu tematyki o godz.  16.50  zakończono posiedzenie.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  


